



# Why Choose Jesus? 为什么选择耶稣？



**There are so many gods.  
Why must I choose Jesus?  
I have been praying to these gods,  
why must I change god?**

**世界的神明如此多，  
为什么要选择耶稣？  
我拜得好好的，  
为什么我需要换神？**

Christianity is too exclusive:  
Only Jesus is God!  
基督教太排外，  
只有耶穌是神！



Christianity is intolerable,  
Don't join other religious worship.  
基督教不容忍，  
不參與其他宗教！

## Luke 路加福音 6:43-45



<sup>43</sup> “No good tree bears bad fruit, nor does a bad tree bear good fruit. <sup>44</sup> Each tree is recognized by its own fruit. People do not pick figs from thornbushes, or grapes from briars. <sup>45</sup> A good man brings good things out of the good stored up in his heart, and an evil man brings evil things out of the evil stored up in his heart. For the mouth speaks what the heart is full of.

<sup>43</sup> 「因为好树不能结坏果子，坏树不能结好果子。<sup>44</sup>凭着果子就可以认出树来。人不能从荆棘上采无花果，也不能从蒺藜里摘葡萄。<sup>45</sup>良善的人从心中所存的良善发出良善，邪恶的人从心中所存的邪恶发出邪恶；因为心中所充满的，口里就说出来。[新译本]

# Why Choose Jesus? 为什么选择耶稣?



1

**God's Word  
Never Fail**

神的话从  
不落空

2

**God is All  
Powerful**

神是全能的

3

**God Conquers  
Death**

神胜过死亡



# 1. God's Word Never Fail

神的话从不落空

## Psalms 诗篇 33:11



But the plans of the Lord stand firm forever,  
the purposes of his heart through all generations.

耶和华的谋略永远立定，  
他心中的计划万代长存。 [新译本]

## Joshua 约书亚 23:14



Now I am about to go the way of all the earth. You know with all your heart and soul that not one of all the good promises the Lord your God gave you has failed. Every promise has been fulfilled; not one has failed.

看哪，我今天要走世人必经的路了。你们清清楚楚（「清清楚楚」原文作「一心一意」）知道耶和华你们的 神应许赐福给你们的话，没有一句落空；完全应验在你们身上，没有一句落空。[新译本]





## 2. God is All Powerful

神是全能的

## Acts 使徒行传 10:38



How God anointed Jesus of Nazareth with the Holy Spirit and power, and how he went around doing good and healing all who were under the power of the devil, because God was with him.

并且知道 神怎样用圣灵和能力膏立拿撒勒人耶稣。他到各处行善事，医好所有被魔鬼压制的人，因为神与他同在。 [新译本]

## Isaiah 以赛亚书 55:11



So is my word that goes out from my mouth: It will not return to me empty, but will accomplish what I desire and achieve the purpose for which I sent it.

从我的口所出的话也必这样，必不徒然返回我这里，却要做成我所喜悦的，使它在我差遣它去做的事上必然亨通。 [新译本]

## Jeremiah 耶利米书 32:17



Ah, Sovereign Lord, you have made the heavens and the earth by your great power and outstretched arm. Nothing is too hard for you.

主耶和华啊！你看，你曾用大能和伸出来的膀臂创造了天地；在你并没有难成的事。[新译本]



# 3. God Conquers Death

神胜过死亡

# 1 Corinthians 哥林多前书 15:56-57



<sup>56</sup> The sting of death is sin, and the power of sin is the law. <sup>57</sup> But thanks be to God! He gives us the victory through our Lord Jesus Christ.

<sup>56</sup>死的毒刺就是罪，罪的权势就是律法。<sup>57</sup>感谢神，他借着我们的主耶稣基督，把胜利赐给我们。 [新译本]

## John 约翰福音 10:24-25



<sup>24</sup> The Jews who were there gathered around him, saying, “How long will you keep us in suspense? If you are the Messiah, tell us plainly.” <sup>25</sup> Jesus answered, “I did tell you, but you do not believe. The works I do in my Father’s name testify about me,

<sup>24</sup> 犹太人围着他，对他说：「你使我们心里悬疑不定，要到几时呢？如果你是基督，就公开地告诉我们吧！」<sup>25</sup> 耶稣对他们说：「我已经告诉你们，你们却不相信；我奉我父的名所做的事，可以为我作证。[新译本]